
 
 

 

 Αθήνα, 13 Φεβρουαρίου 2024 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Ψηφιακής διακυβέρνησης 

Θέμα:  «Το κλείσιμο των υποθηκοφυλακείων πριν ολοκληρωθεί η ψηφιοποίηση προκαλεί 

αναστάτωση σε εργαζόμενους και πολίτες» 

Τις τελευταίες μέρες έχει προκαλέσει μεγάλη αναστάτωση το κλείσιμο του υποθηκοφυλακείου Ιστιαίας που 
ανακοινώθηκε για την 1η Μαρτίου 2024. Ακολουθούν αυτά της Λίμνης, Αγίας Άννας, Καρύστου. 

Με το κλείσιμο αυτό επηρεάζονται άμεσα πολίτες αλλά και επαγγελματικοί κλάδοι, δικηγόροι, 
συμβολαιογράφοι και μηχανικοί καθώς χιλιάδες τίτλοι πολλών ετών -150 για την ακρίβεια- που θα έπρεπε 
να έχουν ψηφιοποιηθεί πριν το κλείσιμο του φυσικού καταστήματος βρίσκονται πραγματικά στον αέρα και 
όπως είναι λογικό εγείρονται σημαντικά ερωτήματα. Προφανώς η ψηφιοποίηση είναι και επιθυμητή και 
αναγκαία όμως η ένταξη της περιοχής του Δήμου Ιστιαίας - Αιδηψού στο Κτηματολόγιο έχει ξεκινήσει από 
τον Ιανουάριο του 2019 και ακόμα δεν έχει γίνει η πρώτη ανάρτηση και έτσι δεν υπάρχει πρόσβαση σε όσα 
ακίνητα έχουν κτηματογραφηθεί. Ούτε έχει ξεκινήσει η ψηφιοποίηση των τίτλων και εγγραφών του 
καταργούμενου Υποθηκοφυλακείου Ιστιαίας, αλλ’ ούτε έχει καταστεί εφικτή η ηλεκτρονική κατάθεση των 
εγγραπτέων πράξεων και η χορήγηση πιστοποιητικών και αντιγράφων με ηλεκτρονικά μέσα!  

Επιπλέον, το κλείσιμο του υποθηκοφυλακείου Ιστιαίας συνεπάγεται τη μεγάλη επιβάρυνση των πολιτών 
που δεν θα δύναται να εξυπηρετηθούν άμεσα στην Ιστιαία αλλά θα αναγκάζονται να μπαίνουν σε διαδικασία 
μετακίνησης στη Χαλκίδα με ό,τι αυτό συνεπάγεται ακόμα και για πολύ απλές περιπτώσεις. 

Επειδή το γεγονός ότι είστε από δική σας ευθύνη και ανεπάρκεια εκτός χρονοδιαγράμματος του 
προγραμματισμού της ψηφιοποίησης των αρχείων δεν μπορεί να το πληρώνει ο Έλληνας πολίτης, 

Επειδή οι πολίτες θα επιβαρυνθούν οικονομικά και χρονικά με τη μετάβασή τους στη Χαλκίδα προκειμένου 
να εξυπηρετηθούν για πράξεις που συνδέονται με το υποθηκοφυλακείο, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Υπάρχει δυνατότητα παράτασης ή έστω πρόβλεψη για μεταβατική/ ενδιάμεση κατάσταση ώστε 
μέχρι να ολοκληρωθεί η ψηφιοποίηση των τίτλων που απαιτείται να υπάρχει έστω πρόσβαση στα 
αρχεία; 

2. Υπάρχει κάποια πρόβλεψη για την αποφυγή της ταλαιπωρίας και του κόστους των εργαζόμενων 
και πολιτών; 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Κεδίκογλου Συμεών 
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